
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

 

Datum konání:   17.12.2018 18.00 hod. 
Místo konání:   ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna: B. Kubinková, L.Axmannová, T.Hložánek, J.Knauer, Z.Matyáš,   

M.Sadílek, Z.Stejskal, J.Talpa, J. Drbal 
Omluven/omluvena:  -  
Nepřítomen/nepřítomna: - 
Hosté:    starosta (Mgr,B.Štefan), 1.místostarosta (ing.Kremitovská), 
2.místostarosta (JUDr.M.Příborský), ved.ORF ing.Stehlík  
 
Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Poděkoval za spolupráci při volbě termínu tohoto prvního zasedání 
v novém volebním období, další termíny již budou pravidelné v návaznosti na harmonogram 
jednání ZMČ, které bude schváleno na nejbližším zasedání ZMČ, dotázal se na vhodný den a 
čas jednání – vyhovuje Po 18.00. Předložil návrh programu jednání: 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
2) návrh rozpočtu MČ Brno - Líšeň 2019  
3) rozpočtové opatření 24/2018 
4) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2018 
5) úprava plánu hospodaření VHČ - DOMY č.01/2018 
6) žádost římskokatolické farnosti u kostela sv.Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B z 
rozpočtu MČ Brno Líšeň 
7) žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno 
Líšeň 
8) různé 
 
M.Sadílek – návrh na změnu pořadí bodů s ohledem na jejich obsah – bod 6 a 7 předřadit 
za bod 2 – nebylo připomínek 
 

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 
 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
2) návrh rozpočtu MČ Brno - Líšeň 2019  
3) žádost římskokatolické farnosti u kostela sv.Jiljí o poskytnutí investiční dotace 
typu B z rozpočtu MČ Brno Líšeň 
4) žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ 
Brno 
5) rozpočtové opatření 24/2018 
6) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2018 
7) úprava plánu hospodaření VHČ - DOMY č.01/2018 
Líšeň 
8) různé 

 
hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

Volba ověřovatele – J.Drbal navrhl J.Kauera – ten souhlasí, nebyl další návrh 

usnesení:  FV volí J.Knauera za ověřovatele zápisu 
 



hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
2) návrh rozpočtu MČ Brno - Líšeň 2019  
- stručné úvodní slovo přednesl p.starosta a vedoucí ORF 
- proběhla cca hodinová diskuze: 
J.Drbal – dotazy k §0000 pol.1343, §6171 pol.2324-zodpovězeno, k SML-odpisy – očekávaná 
skutečnost 2018 nezohledňuje navýšení ve výši 3,3mil.Kč, B-1 – smluvní pokuty a úroky 
z prodlení-rozporována navrhovaná výše R2019, když je o polovinu nižší než očekávaná 
skutečnost 2018-ved.ORF – očekávaná skutečnost 2018 patrně neodpovídá realitě, dané není 
průběžně sledováno 
J.Talpa – dotazy k polikl.Horníkova-zodpovězeno, k Orlovně – dle ing.Kremitovské nejdříve 
budou VŘ, z toho budou patrné náklady a teprve následně bude požádáno o státní dotaci, MŠ 
Trnkova – střecha-zodpovězeno, MŠ Michalova – dle p.starosty specifikace ještě neprovedena 
Z.Stejskal – řízení výdajů 2019-reagovala ing.Kremitovská, rekonstrukce Horníkova-
zodpovězeno, dle p.starosty R vyjadřuje politickou vůli + ovlivnění dotacemi, předpokládá, že 
i v r2019 cca 35 – 40 mil.Kč nebude využito, např.dopravní projekty – nejsou zatím zadané 
(Synkova-Zikova apod.) 
J.Drbal – RO převádíme cca 50 mil. Z r.2018 do R2019 
Z.Stejskal- poznámka ke schodkovému rozpočtu v době ekon.růstu –jaké tedy máme úspory – 
dle p.starosty se vytváří rezerva pouze na byt.hospodářství 
M.Sadílek - §3319-R2019 se jeví snížený proti 2018-objasnil p.starosta a ved.ORF (specifické 
dotace SML 2018, další prostředky jsou ještě na §6409-pol.5901) 
Z.Stejskal – dotaz k akcím Ostatky, Hody, Líšeňské trhy – zodpovězeno p.starostou, údržba 
zeleně – vysvětleno p.starostou, 1.místostarostou a ved.ORF – de fakto idem jako 2018, 
v průběhu roku lze případně řešit posílení 
J.Drbal-§6171-pol.5011-je navýšení pouze v rozsahu nařízení vlády k 1.1.2019 – ved.ORF – 
je tam nyvýšení 7% navýšení tarifů, jak se původně předpokládalo a ne 5%, jak bylo nakonec 
schváleno, J.Drbal doporučil korigovat do jednání ZMČ 
Z.Stejskal – jsou počty prac.dostatečné – p.starosta – problém na stavebním úřadu (obtížně lze 
získat kvalitní síly), je částka 1 mil.Kč uvedená v návrhu usnesení stejná jako v minulosti pro 
kompetenci RMČ ke schvalování RO?-p.starosta: navýšení ze 400 tis.Kč 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň:   
 
schválit rozpočet MC Brno-Líšeň na rok 2019:  
- příjmy............. .......... 239 971 tis. Kč  
- výdaje............... ......... 313 085 tis. Kč  
- financování................. 73 114 tis. Kč  
- rozpočet peněžních fondů  
- plán hospodaření VHČ - DOMY MČ Brno-Líšeň dle příloh  
 
vzít na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno-Líšeň na rok 2019  
pověřit Radu městské části Brno-Líšeň, ve smyslu § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2019 do částky 
1000 000,- Kč a v oblasti přijatých účelových prostředků, které MČ dostává na základě 
rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu  
 
uložit Radě městské části Brno-Líšeň předkládat Zastupitelstvu MČ Brno-Líšeň na vědomí 
rozpočtová opatření schválená RMČ na nejbližším zasedání ZMČ 
 

hlasováno:   8 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 



3) žádost římskokatolické farnosti u kostela sv.Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B 
z rozpočtu MČ Brno Líšeň 
- nebylo dotazů a připomínek 

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit návrh usnesení pod bodem a) 
příslušného podkladového materiálu  
 

hlasováno:   7 pro, 0 proti, 2 zdržel se 
 

19.20 odchod T.Hložánka 

 

4) žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno 
- intenzivní diskuze – samotná akce není zpochybňována, je zpochybňována pravdivost údajů 
v předložené žádosti – na danou akci již byla v letošním roce poskytnuta dotace 20 tis.Kč 
(potvrdil p.starosta i ved.ORF), celkové náklady jsou uváděny 40tis., což by při schválení 
dotace znamenalo 100% pokrytí uváděných nákladů, přitom se uvádí, že 20 tis. žadatel kryje 
vlastními zdroji, dále údajně dle pozvánek byla akce podporovány sponzory    

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit návrh usnesení pod bodem a) 
příslušného podkladového materiálu  
 

hlasováno:   1 pro, 4 proti, 3 zdržel se usnesení nebylo přijato 
  
 
5) rozpočtové opatření 24/2018 
proběhla diskuze částečně navazující na diskuzi k bodu rozpočet 2019: 
J.Drbal – přesouvá se cca 50 mil.Kč z rozpočtu 2018 do návrhu R 2019, kdy je uvedeno, že se 
jedná o akce, které již byly zahájeny anebo se počítá, že budou v nejbližší době zahájeny a 
budou dokončeny v příštím roce anebo se jedná o prostředky, které budou použity na 
dofinancování stávajících nebo nových investičních akcí – žádá soupis daných akcí 
s konkrétním komentářem v návaznosti na výše uvedené 
M.Sadílek - §3319 – v návaznosti na předchozí bod jednání by mělo být vyjmuto, dotaz k akci 
rekonstrukce Kotlanova – odpověď: projekt zatím nebyl zadán, dotaz k položce náměstí – 
odpověď: s ohledem na blížící se volby byla studie odložena 
B.Kubinková – dotaz k centrálnímu parku – odpověď: uvedené náklady odpovídají, jen 
dochází k úpravě jejich zatřídění  
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň neschválit změnu v § 3319 rozpočtového 
opatření č.24/2018  
 

hlasováno:   6 pro, 0 proti, 2 zdržel se 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit rozpočtové opatření č.24 dle 
příslušného podkladového materiálu vyjma změny na § 3319 
 

hlasováno:   7 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 
6) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2018 



- nebylo dotazů a připomínek 

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň vzít na vědomí informace z mezitimní účetní 
závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.9.2018 dle příslušného podkladového materiálu  
 

hlasováno:   8 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
7) úprava plánu hospodaření VHČ - DOMY č.01/2018 Líšeň 
- ujasněno již v bodu návrhu R 2019, nebylo dalších dotazů či připomínek 
 
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit úpravu plánu hospodaření VHČ – 
DOMY, kterým se mění výše schváleného hospodaření pro rok 2018 dle příslušného 
podkladového materiálu 
 

8) různé 
- nebyl vznesen žádný podnět 

hlasováno:   7 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 
 
zapsal:  J. Drbal    ověřil: J.Knauer 
 
 



 
 



Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň

Datum konání:


17.12.2018 18.00 hod.

Místo konání:


ÚMČ Brno - Líšeň


Přítomen/přítomna:
B. Kubinková, L.Axmannová, T.Hložánek, J.Knauer, Z.Matyáš,   M.Sadílek, Z.Stejskal, J.Talpa, J. Drbal


Omluven/omluvena:

- 


Nepřítomen/nepřítomna:
-


Hosté:



starosta (Mgr,B.Štefan), 1.místostarosta (ing.Kremitovská), 2.místostarosta (JUDr.M.Příborský), ved.ORF ing.Stehlík 

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Poděkoval za spolupráci při volbě termínu tohoto prvního zasedání v novém volebním období, další termíny již budou pravidelné v návaznosti na harmonogram jednání ZMČ, které bude schváleno na nejbližším zasedání ZMČ, dotázal se na vhodný den a čas jednání – vyhovuje Po 18.00. Předložil návrh programu jednání:

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele


2) návrh rozpočtu MČ Brno - Líšeň 2019 


3) rozpočtové opatření 24/2018


4) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2018


5) úprava plánu hospodaření VHČ - DOMY č.01/2018


6) žádost římskokatolické farnosti u kostela sv.Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno Líšeň


7) žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno Líšeň


8) různé

M.Sadílek – návrh na změnu pořadí bodů s ohledem na jejich obsah – bod 6 a 7 předřadit za bod 2 – nebylo připomínek


usnesení:  FV schvaluje následující program jednání:


1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele


2) návrh rozpočtu MČ Brno - Líšeň 2019 


3) žádost římskokatolické farnosti u kostela sv.Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno Líšeň


4) žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno


5) rozpočtové opatření 24/2018


6) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2018


7) úprava plánu hospodaření VHČ - DOMY č.01/2018


Líšeň


8) různé


hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


Volba ověřovatele – J.Drbal navrhl J.Kauera – ten souhlasí, nebyl další návrh


usnesení:  FV volí J.Knauera za ověřovatele zápisu


hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


2) návrh rozpočtu MČ Brno - Líšeň 2019 

- stručné úvodní slovo přednesl p.starosta a vedoucí ORF

- proběhla cca hodinová diskuze:


J.Drbal – dotazy k §0000 pol.1343, §6171 pol.2324-zodpovězeno, k SML-odpisy – očekávaná skutečnost 2018 nezohledňuje navýšení ve výši 3,3mil.Kč, B-1 – smluvní pokuty a úroky z prodlení-rozporována navrhovaná výše R2019, když je o polovinu nižší než očekávaná skutečnost 2018-ved.ORF – očekávaná skutečnost 2018 patrně neodpovídá realitě, dané není průběžně sledováno

J.Talpa – dotazy k polikl.Horníkova-zodpovězeno, k Orlovně – dle ing.Kremitovské nejdříve budou VŘ, z toho budou patrné náklady a teprve následně bude požádáno o státní dotaci, MŠ Trnkova – střecha-zodpovězeno, MŠ Michalova – dle p.starosty specifikace ještě neprovedena


Z.Stejskal – řízení výdajů 2019-reagovala ing.Kremitovská, rekonstrukce Horníkova-zodpovězeno, dle p.starosty R vyjadřuje politickou vůli + ovlivnění dotacemi, předpokládá, že i v r2019 cca 35 – 40 mil.Kč nebude využito, např.dopravní projekty – nejsou zatím zadané (Synkova-Zikova apod.)

J.Drbal – RO převádíme cca 50 mil. Z r.2018 do R2019


Z.Stejskal- poznámka ke schodkovému rozpočtu v době ekon.růstu –jaké tedy máme úspory – dle p.starosty se vytváří rezerva pouze na byt.hospodářství


M.Sadílek - §3319-R2019 se jeví snížený proti 2018-objasnil p.starosta a ved.ORF (specifické dotace SML 2018, další prostředky jsou ještě na §6409-pol.5901)


Z.Stejskal – dotaz k akcím Ostatky, Hody, Líšeňské trhy – zodpovězeno p.starostou, údržba zeleně – vysvětleno p.starostou, 1.místostarostou a ved.ORF – de fakto idem jako 2018, v průběhu roku lze případně řešit posílení

J.Drbal-§6171-pol.5011-je navýšení pouze v rozsahu nařízení vlády k 1.1.2019 – ved.ORF – je tam nyvýšení 7% navýšení tarifů, jak se původně předpokládalo a ne 5%, jak bylo nakonec schváleno, J.Drbal doporučil korigovat do jednání ZMČ


Z.Stejskal – jsou počty prac.dostatečné – p.starosta – problém na stavebním úřadu (obtížně lze získat kvalitní síly), je částka 1 mil.Kč uvedená v návrhu usnesení stejná jako v minulosti pro kompetenci RMČ ke schvalování RO?-p.starosta: navýšení ze 400 tis.Kč


usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň:  

schválit rozpočet MC Brno-Líšeň na rok 2019: 

- příjmy............. .......... 239 971 tis. Kč 

- výdaje............... ......... 313 085 tis. Kč 

- financování................. 73 114 tis. Kč 

- rozpočet peněžních fondů 

- plán hospodaření VHČ - DOMY MČ Brno-Líšeň dle příloh 

vzít na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno-Líšeň na rok 2019 

pověřit Radu městské části Brno-Líšeň, ve smyslu § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2019 do částky 1000 000,- Kč a v oblasti přijatých účelových prostředků, které MČ dostává na základě rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu 

uložit Radě městské části Brno-Líšeň předkládat Zastupitelstvu MČ Brno-Líšeň na vědomí rozpočtová opatření schválená RMČ na nejbližším zasedání ZMČ

hlasováno: 
 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se


3) žádost římskokatolické farnosti u kostela sv.Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno Líšeň


- nebylo dotazů a připomínek

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit návrh usnesení pod bodem a) příslušného podkladového materiálu 

hlasováno: 
 7 pro, 0 proti, 2 zdržel se


19.20 odchod T.Hložánka


4) žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno


- intenzivní diskuze – samotná akce není zpochybňována, je zpochybňována pravdivost údajů v předložené žádosti – na danou akci již byla v letošním roce poskytnuta dotace 20 tis.Kč (potvrdil p.starosta i ved.ORF), celkové náklady jsou uváděny 40tis., což by při schválení dotace znamenalo 100% pokrytí uváděných nákladů, přitom se uvádí, že 20 tis. žadatel kryje vlastními zdroji, dále údajně dle pozvánek byla akce podporovány sponzory   

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit návrh usnesení pod bodem a) příslušného podkladového materiálu 

hlasováno: 
 1 pro, 4 proti, 3 zdržel se
usnesení nebylo přijato

5) rozpočtové opatření 24/2018

proběhla diskuze částečně navazující na diskuzi k bodu rozpočet 2019:


J.Drbal – přesouvá se cca 50 mil.Kč z rozpočtu 2018 do návrhu R 2019, kdy je uvedeno, že se jedná o akce, které již byly zahájeny anebo se počítá, že budou v nejbližší době zahájeny a budou dokončeny v příštím roce anebo se jedná o prostředky, které budou použity na dofinancování stávajících nebo nových investičních akcí – žádá soupis daných akcí s konkrétním komentářem v návaznosti na výše uvedené


M.Sadílek - §3319 – v návaznosti na předchozí bod jednání by mělo být vyjmuto, dotaz k akci rekonstrukce Kotlanova – odpověď: projekt zatím nebyl zadán, dotaz k položce náměstí – odpověď: s ohledem na blížící se volby byla studie odložena


B.Kubinková – dotaz k centrálnímu parku – odpověď: uvedené náklady odpovídají, jen dochází k úpravě jejich zatřídění 

usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň neschválit změnu v § 3319 rozpočtového opatření č.24/2018 

hlasováno: 
 6 pro, 0 proti, 2 zdržel se


usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit rozpočtové opatření č.24 dle příslušného podkladového materiálu vyjma změny na § 3319

hlasováno: 
 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se


6) informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2018

- nebylo dotazů a připomínek


usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň vzít na vědomí informace z mezitimní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.9.2018 dle příslušného podkladového materiálu 

hlasováno: 
 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se


7) úprava plánu hospodaření VHČ - DOMY č.01/2018 Líšeň

- ujasněno již v bodu návrhu R 2019, nebylo dalších dotazů či připomínek


usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň schválit úpravu plánu hospodaření VHČ – DOMY, kterým se mění výše schváleného hospodaření pro rok 2018 dle příslušného podkladového materiálu

8) různé


- nebyl vznesen žádný podnět


hlasováno: 
 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se


zapsal: 
J. Drbal



ověřil: J.Knauer

